

TALSMANDENS GRUPPE  
 SPRECHERGRUPPE  
 SPOKESMAN'S GROUP  
 GROUPE DU PORTE-PAROLE  
 GRUPPO DEL PORTAVOCE  
 BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION  
 INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG  
 INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
 NOTA D'INFORMAZIONE  
 TER DOCUMENTIE**

Brussels, July 1978

**AID GRANTED BY THE GUIDANCE SECTION OF THE  
 EAGGF - 1ST INSTALMENT 1978  
 (Regulation(EEC) No 355/77)**

On 30 June 1978, the Commission of the European Communities granted assistance amounting to 30 906 456 EUA (1) for 138 projects submitted under Council Regulation (EEC) No 355/77 on common measures to improve the conditions under which agricultural products are processed and marketed, under the first instalment for 1978.

The aid granted breaks down as follows:

	:Number of projects:	Aid in national currency :	Aid in EUA <sup>1</sup> :
BELGIUM	11	Bfr . 44 164 883	1 113 021
DENMARK	6	DKR 5 891 208	842 041
FRANCE	19	FF 54 131 880	9 391 227
GERMANY	38	DM 21 397 666	8 417 219
IRELAND	15	£ IR 2 638 700	3 893 697
ITALY	3	Lit. 825 666 828	764 690
LUXEMBOURG	-	-	-
NETHERLANDS	7	Fl. 4 172 085	1 533 438
UNITED KINGDOM	39	£ 3 355 302	4 951 123
	<u>138</u>		<u>30 906 456</u>

<sup>1</sup>The value of the EUA was calculated at the rate applying on 1 April 1978. These amounts in EUA are given as a guide.

GERMANY received DM 21 397 666 for 38 projects, as follows:

- Two projects in the dairy sector, receiving DM 1 429 769 for the extension and rationalization of a cheese factory at Siggenweiler (Baden-Württemberg) and the purchase of equipment for two milk testing centres in Baden-Württemberg (1 project).

- Two projects in the meat sector, for the extension and/or modernization of a cutting yard at Wöllstadt (Hesse) and of a central rearing station for boars at Ascheberg (North Rhine-Westphalia) amounting to DM 1 184 065.

- One project in the wine sector, receiving DM 1 173 071, for the extension of a wine cooperative at Heppenheim/Bergstrasse (Hesse).
- 21 projects for fruit and vegetables, totalling DM 11 146 774. They relate to the construction of storage and packing facilities for potatoes (or seed potatoes) in Lower Saxony (7 projects) and in Bavaria (1 project), a fruit storage and packing plant at Neuenkirchen (Lower Saxony) and a vegetable marketing centre at Neckarsulm (Baden-Württemberg).

The extension and/or modernization of the following: a hops processing plant at Mainburg (Bavaria) fruit and/or vegetable markets in Baden-Württemberg (5 projects), in North Rhine-Westphalia (1 project) and in Lower Saxony (1 project) a potato processing plant at Unna (North Rhine-Westphalia); pickling factories at Heilbronn (Baden-Württemberg) and at Uelzen (Lower Saxony).

- Four projects in the flower and plant sector received DM 1 882 590, for the construction of markets and/or storage facilities for flowers and/or plants at Dortmund (North-Rhine-Westphalia), at Ulm (Baden-Württemberg) and in Schleswig-Holstein (2 projects).
- Two projects in the fishery products sector for the construction of a fish market at Flensburg (Schleswig-Holstein) and a trout marketing centre at Elsdorf (Lower Saxony) received DM 347 322.
- The cereals and feedingstuffs sectors received DM 151 470 and DM 67 113 respectively for the construction of a storage centre for high-protein cereals at Essen Bredene (North Rhine-Westphalia) and a storage and processing centre for fodder crop seeds at Kisdorf (Schleswig-Holstein).
- Three projects in the eggs and poultry sector received DM 3 806 080 for the transfer and/or modernization of poultry slaughterhouses in Bavaria (2 projects) and in Hesse.

The remaining project, for the extension of a marketing centre for horses at Elmshorn (Schleswig-Holstein), received DM 209 412.

BELGIUM has 11 projects totalling Bfrs 33 164 883, as follows:

- one project in the dairy sector for the building of a cheese factory at Manage (Province of Hainaut), receiving Bfrs 1 704 000.
- Three projects in the meat sector totalling Bfrs 12 569 440.

They cover the following: the rationalization of auction facilities for breeding pigs at Antwerp, the extension of a meat processing factory at Aubel (Province of Liège) and the building of a plant for frozen meat cuts at Soignies (Province of Hainaut).

- Six projects in the fruit and vegetables sector received Bfrs 29 578 416 for the extension of vegetable auction facilities at Zellick (Brabant) St-Katelijne-Waver (Antwerp) and Roulers (W. Flanders), and a plant for frozen vegetables at Koolkamp (W. Flanders); the building of a unit for frozen fruit and vegetables at Heist-op-den-Berg (Antwerp); the rationalization of a vegetable cannery at Hulshout (Antwerp).
- One project in the cereals sector, receiving Bfrs 313 027 for the extension of a cereal store at Cambron-St-Vincent (Province of Hainaut).

DENMARK received Dkr 5 891 208 for 6 projects, as follows:

- Two projects in the dairy sector, receiving Dkr 897 398 for the modernization of a cheese production unit in a dairy at Klemensker, Bornholm and the installation of equipment for the production of cheese in a dairy at Ars (Jutland).
- Two projects in the meat sector, receiving Dkr 3 329 522 for the modernization of four slaughterhouses in Jutland (1 project) and of a meat processing unit at Alborg (Jutland).
- One project in the fishery products sector, receiving Dkr 578 195 for the construction of a covered pool and an eel freezing plant at Frederiksvaerk (Seeland).
- One project in the feedingstuffs sector, receiving Dkr 1 086 093 for the purchase of equipment for mixing fodder crops, in order to use straw, at Akirkeby, Bornholm.

FRANCE has 19 projects, totalling FF 54 131 880, as follows:

- one project in the dairy sector for the restructuring of dairy plants at Ressons-sur-Metz (Oise) and at Ménesqueville (Eure), totalling FF 5 009 000.
- Five projects in the meat sector, receiving FF 10 644 819 for the construction or extension of slaughterhouses at Roye (Somme), St-Jean-Brevelay (Morbihan), Le Neubourg (Eure) and Villedieu-les Poêles (Manche) and for the extension of a meat cutting plant and freezing facilities at Lampaul-Guimiliau (Finistère).

Four projects in the wine sector, receiving FF 14 739 773 for the modernization of cooperative wineries in the department of Gard (II) (1 project), and the construction or extension of a winery in the department of Hérault (3 projects).

- Seven projects in the fruit and vegetables sector, totalling FF 20 178 575. They involve the following: the extension and/or modernization of 8 fruit centres in the Midi-Pyrénées and Aquitaine regions (1 project), of two fruit and vegetable canneries in the Loiret (2 projects), of a jam factory at Biars-sur-Cère (Lot), of a potato processing plant at Luneray (Seine-Maritime), of a canning factory at Bierne and of a freezing installation at Comines (Nord) (1 project); the construction of a plant for processing protein-rich products at Aix-en-Provence (Bouches-du-Rhône) and the extension of storage facilities at Montivilliers (Seine-Maritime) (1 project).

The single project in the fishery products sector concerns the extension and modernization of a fish cannery at Ciboure-St-Jean-de-Luz (Pyrénées Atlantiques), receiving FF 1 951 875.

The remaining project concerns the extension of a distillery at Coutras (Gironde), and receives FF 1 607 838.

IRELAND has 15 projects, totalling £Ir 2 638 700, as follows:

- seven projects in the dairy sector, receiving £Ir 1 422 838 for the extension of dairies in the counties of Cavan, Cork, Dublin, Galway, Limerick, Tipperary and Wexford.
- Eight projects in the meat sector receiving £Ir 1 215 862 for the extension of meat processing units in the Counties of Cork, Dublin, Kildare, Mayo, Moaghan (2), Tipperary and Wexford.

ITALY received Lit 825 666 828 for 3 projects in the fruit and vegetables sector. They involve the construction of a fruit and vegetable centre at Acerra (Naples) and of a potato processing and preservation centre at Castelgiorgio (Terni), and the extension of a fruit and vegetable freezing and preservation plant at Pievesestina di Cesena (Forli).

The NETHERLANDS have 7 projects, totalling Fl 4 172 085, as follows:

- Two projects in the dairy sector receiving Fl 2 293 695 for the installation of a production line for a new type of cheese at Schoonrewoerd (South Holland) and the extension of cheese storage and processing facilities at Huizen (North Holland).
- Two projects in the fruit and vegetables sector receiving Fl 240 108 for the extension and modernization of a fruit auction at Geldermalsen (Gelderland) and the installation of a gherkin sorting machine in a vegetable auction in Venlo (Limburg).
- Two projects also in the flower and plant sector, amounting to Fl 1 480 000 for the extension of flower and plant auctions, one at Bemmelen (Gelderland) and the other at Aalsmeer (North Holland).
- The last project, receiving Fl 158 282, concerns the extension of a fish processing undertaking at Veghel (North Brabant).

The UNITED KINGDOM has 39 projects, totalling £ 3 355 302, as follows:

- Eight projects in the dairy sector receiving £ 594 646 for the extension and/or modernization of dairies in Manchester and Nottingham, and in the counties of Cleveland, Dumfries, Galloway, Dyfed, Wiltshire and North Yorkshire and of a cheese distribution centre in Cheshire.
- Thirteen projects in the meat sector receiving £ 1 759 048 for the construction, extension and/or modernization of meat processing units in Aberdeenshire, Devonshire, West Yorkshire (2) and Cornwall; of slaughterhouses with meat processing units in the counties of Leicestershire and West Lothian and at Wolverhampton; of slaughterhouses in the counties of Ayrshire, Cheshire, Cumbria and Down and at Nottingham.
- Five projects in the fruit and vegetables sector receiving £ 228 661 for the construction of a centre for storing and packing potatoes and carrots in Somerset, and for the extension and/or modernization of: a fruit and vegetable cannery at Kings Lynn (Norfolk), a centre for grading and packing vegetables at March (Cambridgeshire), a pickle factory at Newcastle-on-Tyne (Tyne and Wear), and potato packing and grading installations at Dundee.
- Three projects in the fishery products sector, receiving £ 117 599 for the construction and extension at Hull (Humberside) (2 projects) and the extension at Aberdeen of fish processing units.
- One project in the cereals sector for building a centre for the drying packing and storing of cereals at Tore (Ross), receiving 106 300.
- Two projects in the feedingstuffs sector totalling £ 36 649 for the modernization of compound feedingstuff factories at Dalbeattie (Kirkcudbrightshire) and at Lisburn (Co. Antrim).
- One project in the seeds sector, receiving £ 34 209 for the extension of a seed processing unit at Banbridge (Co. Down).
- Six projects in the eggs and poultry sector receiving £ 478 190 for the modernization of poultry processing units in the counties of Gwynedd, Northamptonshire, Tyrone and Yorkshire (3).

TALSMANDENS GRUPPE  
SPRECHERGRUPPE  
SPOKESMAN'S GROUP  
GROUPE DU PORTE-PAROLE  
GRUPPO DEL PORTAVOCE  
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION**  
**INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG**  
**INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION**  
**NOTA D'INFORMAZIONE**  
**TER DOCUMENTIE**

Brussels, August 1978

GRANTING OF AID BY THE EAGGF - GUIDANCE SECTION  
PART TWO - FIRST INSTALMENT

The Commission of the European Communities has decided to grant aid amounting to Lit 16 112 093 968 to forty nine projects under Part Two, first instalment, for 1978 (Regulation (EEC) No 355/77) on 3 August 1978. Fourteen of the projects financed relate to the cereals sector and provide for the construction or enlargement of harvesting and/or drying centres for cereals; five of these will be constructed in the Veneto region, one in the province of Treviso and four in the province of Rovigo, accounting for aid of Lit 744 954 097; another four will be constructed in the Marche, more specifically in the provinces of Macerata (3) and Ancona, total aid of Lit 651 114 384 being earmarked; the remaining five projects of this sector concern the provinces of Reggio Emilia, Livorno, Siena, Perugia and Roma, accounting in all for Lit 754 760 507.

In the fruit and vegetables sector there are twelve projects, accounting for total aid of Lit 5 339 361 339; seven of them provide for the enlargement and development of fruit-growing centres in the provinces of Trento (2), Bolzano (4) and Ravenna (1), totalling Lit 3 631 057 731; two projects relate to horticultural centres in the provinces of Bolzano and Rovigo, total: Lit 478 813 140; two others concern the construction of centres for the processing of forest and brushwood products in the province of Parma, accounting for aid totalling Lit 180 155 468; the other project mainly concerns the storage and processing of potatoes in the province of Alessandria, totalling Lit 1 049 335 000.

Five projects in the meat sector account for total aid of Lit 2 371 560 052, two of these relate to slaughtering centres in Ravenna and Reggio Emilia, one to a centre for the treatment of pigmeat in the province of Perugia; the other two concern a centre for meat refrigeration at Bologna and a centre for the treatment of hams in the province of Roma.

Five projects come under the wine-growing sector, totalling Lit 1 902 624 557 in aid; three relate to the enlargement of cooperative wineries in the province of Trento, Vicenza, Roma; of the last two, one concerns the construction of a new winery and the other, the rationalization of a bottling centre, both in the province of Roma.

Five projects come under the tobacco sector, accounting for total aid of Lit 1 069 417 326, four in Umbria (Perugia) and Toscana (Arezzo) and one in Veneto (Verona, Vicenza and Rovigo). The remaining eight projects, accounting for total aid of Lit 3 278 301 706, break down as follows: three in the fisheries sector concerning the provinces of Forli, Roma and Lucca; one in the dairy sector in the province of Vercelli; one in the seeds sector in the province of Ascoli-Piceno; and two in the "miscellaneous" sector: more particularly, one concerns a centre for bee-keeping products in the province of Savona, another provides for the construction of silos for cereals and a horticultural centre in the province of Roma; lastly, one relates to a centre for the marketing of agricultural produce in Verona.

TALSMANDENS GRUPPE  
 SPRECHERGRUPPE  
 SPOKESMAN'S GROUP  
 GROUPE DU PORTE-PAROLE  
 GRUPPO DEL PORTAVOCE  
 BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION**  
**INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG**  
**INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION**  
**NOTA D'INFORMAZIONE**  
 TER DOCUMENTIE  
 Bruxelles, le 10 juillet 1978

Octroi du concours du FEOGA  
Section Orientation - 1ère tranche 1978  
 (Règlement (CEE) n° 355/77)

La Commission des Communautés Européennes a octroyé, le 30 juin 1978 un concours de 30.906.456 UCE <sup>(1)</sup> à 138 projets, dans le cadre du Règlement (CEE) n° 355/77 du Conseil, concernant une action commune pour l'amélioration des conditions de transformation et de commercialisation des produits agricoles, au titre de la 1ère tranche 1978. Le concours octroyé se répartit de la manière suivante :

	Nombre de projets	Concours en monnaie nationale	Concours en UCE (1)
: ALLEMAGNE :	38	: 21.397.666 DM	: 8.417.219 :
: BELGIQUE :	11	: 44.164.883 BFR	: 1.113.021 :
: DANEMARK :	6	: 5.891.208 DKR	: 842.041 :
: FRANCE :	19	: 54.131.880 FF	: 9.391.227 :
: IRLANDE :	15	: 2.638.700 IRL	: 3.893.697 :
: ITALIE :	3	: 825.666.828 LIT	: 764.690 :
: LUXEMBOURG :	-	: -	: - :
: PAYS-BAS :	7	: 4.172.085 HFL	: 1.533.438 :
: ROYAUME-UNI :	39	: 3.355.302 UKL	: 4.951.123 :
: :	----	: :	: ----- :
: :	138	: :	: 30.906.456 :
: :	===	: :	: ===== :
: :		: :	: :

(1) La valeur de l'UCE a été calculée d'après le taux en vigueur le 1er avril 1978. Ces montants en UCE sont donnés à titre indicatif.

L'Allemagne bénéficie de 21.397.666 DM pour 38 projets se répartissant comme suit :

- Deux projets dans le secteur laitier pour un montant de 1.429.769 DM et concernant l'extension et la rationalisation d'une fromagerie à Siggenweiler (Bade-Wurtemberg) et l'achat d'équipement pour deux centres de contrôle du lait dans le Bade-Wurtemberg (1 projet).
- Deux projets dans le secteur de la viande concernant l'extension et/ou la modernisation d'un clos d'équarrissage à Wöllstadt (Hesse) et d'une station centrale d'élevage de verrats à Ascheberg (Rhénanie-du-Nord/Westphalie) pour un montant de 1.184.065 DM.
- Un projet du secteur "vin" pour un montant de 1.173.071 DM et portant sur l'agrandissement d'une coopérative viticole à Heppenheim/Bergstrasse (Hesse).
- 21 projets font partie du secteur "fruits et légumes" pour un montant de 11.146.774 DM. Il s'agit de la construction : de halls de stockage et de conditionnement de pommes de terre (ou de plants) en Basse-Saxe (7 projets) et en Bavière (1 projet); d'un hall de stockage et de conditionnement de fruits à Neuenkirchen (Basse-Saxe); d'un centre de commercialisation de légumes à Neckarsulm (Baden-Wurtemberg).  
L'extension et/ou la modernisation : d'une installation de transformation de houblon à Mainburg (Bavière); de marchés aux fruits et/ou légumes dans le Bade-Wurtemberg (5 projets) en Rhénanie-du-Nord/Westphalie (1 projet) et en Basse-Saxe (1 projet); d'une usine de transformation de pommes de terre à Unna (R. du N/Westphalie); d'usines de conserves au vinaigre à Heilbronn (Bade-Wurtemberg) et à Uelzen (Basse-Saxe).
- Quatre projets dans le secteur "Fleurs et plantes" bénéficient de 1.882.590 DM et portent sur la construction de marchés et/ou de halls de stockage pour fleurs et/ou plantes à Dortmund (R. du N./Westphalie) à Ulm (Bade-Wurtemberg) et dans le Schleswig-Holstein (2 projets).
- Deux projets du secteur "Produits de la pêche" concernent la construction: d'un marché au poisson à Flensburg (Schleswig-Holstein) et d'un centre de commercialisation de truites à Elsdorf (Basse-Saxe), pour un montant de 347.322 DM.

.../...

- Les secteurs "céréales" et "aliments du bétail" bénéficient respectivement de 151.470 DM et de 67.113 DM pour la construction : d'un centre de stockage de céréales de force à Essen-Bredeney (R. du N./Westphalie) et d'un centre de stockage et de conditionnement de semences de plantes fourragères à Kisdorf (Schl. Holst.).
- Trois projets du secteur "Oeufs et volailles" reçoivent 3.806.080 DM et portent sur le transfert et/ou la modernisation d'abattoirs de volailles en Bavière (2 projets) et dans le Hesse.  
Le projet restant concerne l'extension d'un centre de commercialisation de chevaux à Elmshorn (Schleswig-Holstein) pour un montant de 209.412 DM.

La Belgique compte 11 projets, pour un montant total de 44.164.883 BFR, se répartissant comme suit :

- un projet dans le secteur laitier concernant la création d'une fromagerie à Manage (Prov. du Hainaut) et bénéficiant de 1.704.000 BFR.
- Trois projets dans le secteur de la viande pour un montant total de 12.569.440 BFR.  
Il s'agit de : la rationalisation d'une criée de porcs d'élevage à Anvers, l'extension d'une usine de transformation de viande à Aubel (Prov. de Liège) et la création d'une fabrique de viandes congelées en portions à Soignies (Prov. du Hainaut).
- Six projets du secteur "Fruits et légumes", bénéficiant de 29.578.416 BFR et concernant l'extension : de criées aux légumes à Zellik (Brabant), Wavre-Ste-Catherine (Anvers) et Roulers (Flandre occ.), et d'une fabrique de légumes surgelés à Koolskamp (Flandre occ.), la création d'une unité de surgélation de fruits et légumes à Heist-op-den-Berg (Anvers); la rationalisation d'une conserverie de légumes à Hulshout (Anvers).
- Un projet dans le secteur "céréales" pour un montant de 313.027 BFR et concernant l'extension d'un centre de stockage de céréales à Cambron-St-Vincent (Prov. du Hainaut).

.../...



Le Danemark bénéficie de 5.891.208 DKR pour 6 projets, dont :

- deux projets du secteur laitier pour un montant de 897.398 DKR et concernant la modernisation de l'unité de production de fromage dans une laiterie à Klemensker, Bornholm et l'installation d'un équipement pour la production de fromage dans une laiterie à Ars (Jutland).
- Deux projets du secteur "viandes" pour un montant de 3.329.522 DKR et concernant la modernisation de : quatre abattoirs dans le Jutland (1 projet) et d'une unité de transformation de viande à Alborg (Jutland).
- Un projet du secteur "Produits de la pêche" pour un montant de 578.195 DKR portant sur la construction d'un bassin couvert et d'une installation de surgélation d'anguilles à Frederiksvaerk (Seeland).
- Un projet du secteur "Aliments du bétail" pour un montant de 1.086.093 DKR et portant sur l'acquisition d'un équipement mélangeur de plantes fourragères pour l'utilisation de la paille à Akirkeby, Bornholm.

La France compte 19 projets pour un montant total de 54.131.880 FF, se répartissant de la manière suivante :

- Un projet dans le secteur laitier, qui concerne la restructuration d'industries laitières à Ressons-sur-Matz (Oise) et à Ménesqueville (Eure) et qui bénéficie d'un montant de 5.009.000 FF.
- Cinq projets dans le secteur "viande" pour un montant total de 10.644.819 FF. Il s'agit de : la construction ou l'extension d'abattoirs à Roye (Somme) à St-Jean-Brevelay (Morbihan) à Le Neubourg (Eure) et à Villedieu-les-Poêles (Manche) et de l'extension d'une usine de découpe et de locaux de congélation à Lampaul-Guimiliau (Finistère).
- Quatre projets du secteur "vin" bénéficiant de 14.739.773 FF. Il s'agit de la modernisation de caves coopératives dans le département du Gard (II) (1 projet) avec construction ou agrandissement d'un chai dans le département de l'Hérault (3 projets).

.../...

- Sept projets concernant le secteur "Fruits et légumes" pour un montant total de 20.178.575 FF.

Il s'agit de : l'extension et/ou la modernisation de 8 stations fruitières dans les Régions Midi-Pyrénées et Aquitaine (1 projet); de deux conserveries de fruits et légumes dans le Loiret (2 projets) et d'une confiturerie à Biars-sur-Cère (Lot); d'une usine de transformation de pommes de terre à Luneray (Seine-Maritime); d'une conserverie à Bierne et d'une installation de surgélation à Comines (Nord) (1 projet).

La construction d'une usine de traitement de protéagineux à Aix-en-Provence (Bouches-du-Rhône) et l'extension de capacités de stockage à Montivilliers (Seine-maritime) (1 projet).

L'unique projet du secteur "Produits de la pêche" concerne l'extension et la modernisation d'une conserverie de poissons à Ciboure-St-Jean-de-Luz (Pyrénées Atlantiques) et bénéficie de 1.951.875 FF.

Le projet restant concerne l'extension d'une distillerie à Coutras (Gironde) pour un montant de 1.607.838 FF.

L'Irlande compte 15 projets pour un montant total de 2.638.700 IRL, dont :

- sept projets dans le secteur laitier bénéficiant de 1.422.838 IRL et concernant l'extension de laiteries dans les Comtés de Cavan, Cork, Dublin, Galway, Limerick, Tipperary et Wexford.
- huit projets dans le secteur de la viande bénéficiant de 1.215.862 IRL et concernant l'extension d'unités de transformation de la viande dans les comtés de Cork, Dublin, Kildare, Mayo, Monaghan (2) Tipperary et Wexford.

L'Italie bénéficie de 825.666.828 Lit. pour 3 projets du secteur "fruits et légumes". Il s'agit de la construction : d'une centrale de fruits et légumes à Acerra (Naples) et d'un centre pour la transformation et la conservation des pommes de terre à Castelgiorgio (Terni) et l'extension d'un établissement de surgélation et de conservation de fruits et légumes à Pievesestina di Cesena (Forli).

Les Pays-Bas comptent 7 projets pour un montant total de 4.172.085 HFL, se répartissant comme suit :

- Deux projets dans le secteur laitier bénéficiant d'un montant de 2.293.695 HFL et portant sur l'installation d'une chaîne de production d'un nouveau type de fromage à Schoonrewoerd (Holl. Mérid.) et l'agrandissement d'un établissement de stockage et de transformation de fromage à Huizen (Holl. septentrionale).
- Deux projets dans le secteur "fruits et légumes" bénéficiant de 240.108 HFL et concernant l'extension et la modernisation d'une criée aux fruits à Gueldermalsen (Gueldre) et l'installation d'une machine à trier les cornichons dans une criée aux légumes à Venlo (Limbourg).
- Deux projets également dans le secteur "Fleurs et plantes" pour un montant de 1.480.000 HFL et portant sur l'agrandissement de criées aux fleurs et plantes, l'une à Bommel (Gueldre) et l'autre à Aalsmeer (Holl. septentrionale).
- Le dernier projet recevant un concours de 158.282 HFL concerne l'agrandissement d'une entreprise de transformation de poissons à Veghel (Brabant septentrional).

Le Royaume-Uni compte 39 projets pour un montant total de 3.355.302 UKL.

Ils se répartissent de la manière suivante :

- Huit projets dans le secteur laitier, bénéficiant de 594.646 UKL et portant sur l'extension et/ou la modernisation : de laiteries à Manchester et à Nottingham ainsi que dans les Comtés de Cleveland, Dumfries, Galloway, Dyfed, Wiltshire et North-Yorkshire et d'un centre de distribution de fromage dans le Cheshire.
- Treize projets dans le secteur "viande" bénéficiant de 1.759.048 UKL et portant sur : la construction, l'extension et/ou la modernisation d'unités de transformation de la viande dans l'Aberdeenshire, le Devonshire et le West Yorkshire (2) ainsi que dans les Cornouailles; d'abattoirs avec unités de transformation de la viande dans les Comtés de Leicestershire et de West Lothian et à Wolverhampton; d'abattoirs dans les Comtés de Ayrshire, Cheshire, Cumbria et Down ainsi qu'à Nottingham.
- Cinq projets dans le secteur "Fruits et Légumes", pour un montant de 228.661 UKL et portant sur : la construction d'un centre de stockage et d'emballage de pommes de terre et de carottes dans le Somerset; l'extension et/ou la modernisation : d'une conserverie de fruits et légumes à King's Lynn (Norfolk); d'un centre de calibrage et de conditionnement de légumes à March (Cambridgeshire); d'une fabrique de conserves au vinaigre à Newcastle-on-Tyne (Tyne et Wear); d'installations de conditionnement et de calibrage de pommes de terre à Dundee.
- Trois projets dans le secteur des "Produits de la Pêche" pour un montant de 117.599 UKL et concernant la construction et l'extension à Hull (Humberside) (2 projets) et l'extension à Aberdeen d'unités de transformation de poisson.
- Un projet dans le secteur "Céréales" portant sur la construction d'un centre de séchage, de conditionnement et de stockage de céréales à Tore (Ross-shire) et bénéficiant de 106.300 UKL.
- Deux projets du secteur "Aliments du bétail" pour un montant de 36.649 UKL et portant sur la modernisation de fabriques d'aliments composés pour animaux à Dalbeattie (Kirkcudbrightshire) et à Lisburn (Co. Antrim).
- Un projet fait partie du secteur "Semences" pour un montant de 34.209 UKL et concerne l'extension d'une unité de traitement des semences à Banbridge (Co. Down).

- Six projets dans le secteur "Oeufs et volaille" bénéficient de 478.190 UKL et portent sur la modernisation d'unités de transformation de volaille dans les Comtés de Gwynedd, Northamptonshire, Tyrone et Yorkshire (3).

TALSMANDENS GRUPPE  
SPRECHERGRUPPE  
SPOKESMAN'S GROUP  
GROUPE DU PORTE-PAROLE  
GRUPPO DEL PORTAVOCE  
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION  
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG  
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION  
NOTA D'INFORMAZIONE  
TER DOCUMENTIE

Bruxelles, août 1978

OCTROI DU CONCOURS DU FEOPA - SECTION ORIENTATION

2ème partie - 1ère tranche

Le 3 août la Commission des Communautés européennes a décidé d'accorder un concours de 16.112.093.968 Lit. à 49 projets, au titre de la seconde partie, première tranche, pour l'année 1978 (règl. CEE 355/77). Parmi les projets financés, 14 concernent le secteur céréalier et prévoient la réalisation ou l'agrandissement de centres de collecte et/ou de séchage des céréales; 5 d'entre eux seront réalisés dans la région de Vénétie, 1 dans la province de Trévise et 4 dans la province de Rovigo, le concours du FEOPA étant de 744.954.097 Lit.; 4 autres projets seront réalisés dans les Marches, plus précisément dans les provinces de Macerata (3) et d'Ancône et on prévoit une contribution globale de 651.114.384 Lit.; les 5 projets restants de ce secteur concernent les provinces de Reggio Emilia, Livourne, Sienne, Pérouse et Rome pour un concours global de 754.760.507 Lit.

12 projets intéressent le secteur des fruits et légumes pour un concours global de 5.339.361.339 Lit.; 7 d'entre eux prévoient l'agrandissement et le développement de centrales fruitières dans les provinces de Trente (2), Bolzano (4) et Ravenne (1) pour un concours global de 3.631.057.731 Lit.; 2 projets concernent des centrales horticoles dans les provinces de Bolzano et Rovigo pour un concours global de 478.813.140 Lit.; 2 autres projets concernent la réalisation de centres pour la transformation des produits du bois et du sous-bois dans la province de Parme, pour un concours global de 180.155.468 Lit.; le projet restant concerne principalement le stockage et la transformation des pommes de terre dans la province d'Alexandrie pour un concours de 1.049.335.000 Lit.

Cinq projets se situent dans le secteur de la viande pour un concours global de 2.371.560.052 Lit.; 2 d'entre eux concernent des centres d'abattage à Ravenne et à Reggio Emilia, 1 un centre pour le traitement de la viande porcine dans la province de Pérouse; les 2 projets restants concernent un centre pour la congélation de la viande à Bologne et un centre pour le traitement des jambons dans la province de Rome.

Cinq projets se situent dans le secteur vinicole, pour un concours global de 1.902.624.557 Lit.; 3 d'entre eux concernent le développement de caves coopératives dans les provinces de Trente, Vicence, Rome; quant aux 2 derniers, l'un concerne la réalisation d'une nouvelle cave coopérative et l'autre la rationalisation d'un centre de mise en bouteilles, tous deux dans la province de Rome.

Cinq projets intéressent le secteur du tabac, pour un concours global de 1.069.417.326 Lit., 4 en Ombrie (Pérouse) et en Toscane (Arezzo) et un en Vénétie (Vérone, Vicence et Rovigo). Des 8 projets restants, qui bénéficieront d'un concours global de 3.278.301.706 Lit., trois concernent le secteur de la pêche, dans les provinces de Forli, Rome et Lucques, 1 le secteur laitier dans la province de Vercelli, 1 le secteur des semences dans la province d'Ascoli-Piceno et 2 le secteur "divers", et plus particulièrement l'un concerne un centre pour les produits apicoles dans la province de Savone, un autre prévoit la réalisation de silos pour céréales et une centrale horticole dans la province de Rome, et enfin le dernier concerne un centre pour la commercialisation des produits agricoles à Vérone.